
【日間部額滿加簽】課程人數額滿加簽線上申請作業 

The Application for adding a course will be available on-line. 

 

學生申請課程人數額滿加簽及教師審核，均以「線上申請」及「線上審核」，同學申請及教

師審核日程如下： 

（一）學生申請重補修課程額滿加簽系統開放時間：115 年 2 月 12 日(星期四) 上午 9 點 00

分起至 2 月 26 日(星期四) 晚上 22 點 00 分止。 

（二）學生申請一般課程額滿加簽系統開放時間：115 年 2 月 23 日(星期一) 中午 12 點 10 分

起至 3 月 2 日(星期一) 下午 13 點 30 分止。 

（三）授課教師線上審核額滿加簽時間：115 年 2 月 12 日(星期一)上午 9 點 10 分起至 3 月 5

日(星期四)中午 12 點 30 分止。 

請同學於系統開放期間登入「資訊服務入口網」，點選「選課作業」，選擇【學生特殊選

課】下方之「課程人數額滿申請」。學生操作手冊請點選此處。 

 

◎跨進修部課程人數額滿申請，請另行詳閱公告辦理：https://d002.wzu.edu.tw/article/526069 

 

課務組 

 

Dear Students, 

 

Warm greetings! 

The Re-repair Application for adding a course will be available from 9:00 pm on 12 February 

to 22:00 am on 26 February 2026 on-line. 

The Application for adding a course will be available from 12:10 pm on 23 February to 13:30 

am on 2 March 2026 on-line.  

Please follow the steps: Click on "Information Service" on the homepage and log in → Click 

on "Course registration module" → Select "special course registration”. The detailed steps of 

adding a course will be found via the link below: http://d002.wzu.edu.tw/datas/upload/files/AA20-

M/M2-11.pdf 

◎Please follow the announcement for the application for adding a course to cross-register 

for night division. For your reference: https://d002.wzu.edu.tw/article/526069 

Sincerely, 

Curriculum Section of the Office of Academic Affairs 

http://d002.wzu.edu.tw/datas/upload/files/AA20-M/M2-11.pdf

